

Date: 20/10/2021

التاريخ: 20\10\2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dubai, UAE

دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Disclosure Regarding Resolutions of the
General Assembly of the Company**

الموضوع: إفصاح عن قرارات الجمعية العمومية للشركة

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

This is to notify you that the General Assembly Meeting of Damac Properties Dubai Co. (PJSC) (the "Company") has convened remotely on Wednesday 20/10/2021 at 03:30 pm, and the following resolutions were approved:

يرجى العلم بأن الجمعية العمومية لشركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع) ("الشركة") قد انعقدت عن بُعد في الساعة الثالثة والنصف مساءً من يوم الأربعاء الموافق 2021/10/20، وتمت الموافقة على القرارات التالية:

1. Authorizing the Chairman of the General Assembly to appoint the meeting secretary and the vote collector.

1. تفويض رئيس اجتماع الجمعية العمومية بتعيين مقرر الاجتماع وجامع الأصوات.

2. Special Resolution:

2. قرار خاص:

Amending the Articles of Association of the Company by adding a new article No. (12 bis) to the Articles as follows:

تعديل النظام الأساسي للشركة وذلك بإضافة مادة جديدة برقم (12 مكرر) إلى النظام الأساسي على النحو التالي:

Mandatory Acquisition:

الاستحواذ الإلزامي:

The acquirer, which acquired a shareholding of 90% plus one share and above in the issued share capital of the Company, may submit an application to the Authority for approval to submit a mandatory offer to enforce the minority shareholders of the Company to sell / swap all the shares held by them in favor of the acquirer, where this is permitted by the Articles of Association of the target Company, in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law and the regulations of the Securities & Commodities Authority in this regard.

للجهة المستحوذة والتي استحوذت على نسبة 90% بالإضافة إلى سهم واحد في رأس المال المصدر للشركة فأكثر، التقدم بطلب للهيئة للموافقة على تقديم عرض إلزامي لإلزام مساهمي الأقلية في الشركة ببيع أو بمبادلة جميع الأسهم المملوكة لهم لصالح هذه الجهة المستحوذة، متى ما كان النظام الأساسي للشركة المستهدفة بالاستحواذ يسمح بذلك، وفقاً لقانون الشركات التجارية وأنظمة هيئة الأوراق المالية والسلع في هذا الخصوص.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،،،

Ahmed Fiala

Board Secretary



أحمد فياله

سكرتير مجلس الإدارة